
Zápis ze schůze výboru Boxerklubu České republiky, z.s. 
 

 

Datum konání:               21.9.2023  
Místo konání:   Restaurace ABC, Za Mlýnem, Praha 4 - Braník 
 

Přítomni:   R. Fagoš, P. Morávková, A. Šefelínová, V. Beran, R. Kotoučová 
M. Lukešová, MVDr. E. Klečková   
J. Suchý - 17:40 
M. Auterský - 18:05 

 

Revizní komise:  JUDr. P. Šlauf - předseda  
                 JUDr. H. Mejvaldová,  B. Roškotová 
___________________________________________________________________________ 
 

Návrh programu: 
 

1. Zahájení 
2. Kontrola zápisu ze schůze výboru konané dne 8.6.2023 
3. Výstavy 2024 
4. Výběrové soutěže BK ČR 2024 + MR BK ČR 
5. Předběžná informace o reprezentaci na Atobox IGP 2023 v Holandsku 
6. Seminář pro plemeno Boxer - příprava 2024 
7. Nezadání Klubového šampiona - neplatný certifikát zkoušky z výkonu 
8. Omezená registrace PP - vrh H - CHS Lomicaro - pozvánka pro B.Š., majitelku CHS 

Lomicaro na 18:30 hodin 
9. Různé 
10. Závěr   

___________________________________________________________________________ 
 

1.  Zahájení 
 

 Předseda R. Fagoš přivítal přítomné členy výboru a předsedu a členky RK.  
___________________________________________________________________________ 
  
2.  Kontrola zápisu ze schůze výboru BK ČR konané dne 8.6.2023  
 

 Nová karta na ZCH - úkol trvá 
___________________________________________________________________________ 
 

3.  Výstavy  2024 
 

Seznam výstav - viz příloha 
 
Středoevropská výstava boxerů CEBS 2024 se bude konat v Maďarsku 
Návrh na delegaci rozhodčího za BK ČR: pan Antonín Karban 
Hlasování: 7x ANO, 1x zdržel se 
___________________________________________________________________________ 

 
4.  Výběrové soutěže BK ČR 2024 + MR  
 

V roce 2024 se opět budou konat dvě výběrové soutěže IGP - Justitzův memoriál ve Všestarech a 
Stříbrný obojek v Otěšicích.  
Stříbrný obojek bude zaroveň MR IGP a MR stopařů BK ČR pro rok 2024 
Obě výběrové soutěže jsou kvalifikační na MS Atibox IGP 2024 
__________________________________________________________________________________ 
 



5. Předběžná informace o reprezentaci na Atibox 2023 v Holandsku 
 

Ve dnech 30.9 -1.10 2023 proběhne ve Všestarech Justitzův memoriál, krerý je v letošním roce 
 i MR BK ČR. 
Po Justitzově memoriálu bude doplněna reprezentace na MS Atibox 2023, které se koná ve dnech 
20.10. - 22.10.2023 v Holandsku. 
___________________________________________________________________________ 
 

6.  Seminář pro plemeno Boxer 2024 
 
Seminář bude zaměřen předevšín na nově vytvořenou kartu na ZCH - úkol trvá 
__________________________________________________________________________________ 
 
7.  Nezadání Klubového šampiona ČR 
 
Majitelem feny Sephora Nik Box byl předložen neplatný certifikát z výkonu z Černé Hory- certifikát 
musí být zaregistrován v zemi, ve které je fena zapsána (Slovensko), nařízení FCI. 
Hlasování: 8x ANO 
__________________________________________________________________________________ 
 
8. Omezená registrace PP - vrh H - CHS Lomicaro 
  
V 18:10 hodin byl přizván k jednání výboru BK ČR pozvaný host, členka BK a majitelka CHS 
Lomicaro, paní B.Š.. 
Majitelka CHS Lomicaro se na jednání dostavila i s paní I.K. (CHS od Ivetky...), která není členem 
BK ČR, ale která se dožadovala vstupu na jednání výboru. Předseda p. Fagoš paní I.K. oznámil, že 
není členem BK ČR a nebyla ani oficiálně pozvána, a proto je její přítomnost na jednání nežádoucí. 
Bude-li potřeba dalšího vysvětlení k situaci krytí v CHS Lomicaro psem Zas de Kbrojo, bude pozvána 
na závěr jednání. 
Paní B.Š. byla písemně vyzvána k doložení veškerých dokladů týkajících se krycího psa, který dle 
dosud předložených dokladů není v ČR chovný. Paní B.Š., majitelce CHS Lomicaro, byly vysvětleny 
několikrát podmínky, za kterých je možné celou záležitost ukončit tak, aby štěňatům z vrhu H byly 
vydány PP. 
Výbor BK ČR chce, aby se situace vyřešila smírnou cestou, a to tak, aby štěňata PP dostala dle 
platných podmínek chovu, ale paní B.Š. je rozhodnuta nejít smírnou cestou a nepředložila požadované 
dokumenty. Několikrát opakovala, že se ze strany výboru BK jedná o šikanu. Předseda BK sdělil paní 
chovatelce, že musí splňovat stejné podmínky jako cca 600 ostatních členů BK. Předsedou BK i 
předsedou RK BK byla znovu informována o možnostech, jak z její strany postupovat, aby štěňatům 
byly vydány PP bez omezené registrace.  
Paní B.Š odmítla. 
Přibližně v 18:45 paní B.Š. jednání ukončila s tím, že vše půjde již právní cestou a zasedání výboru 
opustila. 
V 18:54 bylo další jednání výboru přerušeno, do místnosti vstoupila Policie ČR a vyzvala předsedu 
BK ČR, pana Fagoše, k vysvětlení, proč nebyl  paní I.K. povolen vstup na zasedání výboru BK ČR. 
Policií bylo sděleno, že oznamovatelka nahlásila, že jsou porušována její osobní práva a žádá o vstup a 
vyšetření nastalé situace. Policie projednala s předsedou BK i předsedou RK BK, celou situaci a 
opustila jednání, bude zhotoven zápis z akce. 
Po odchodu Policie, cca v 19:05 hodin, zasedání výboru pokračovalo dál. 
__________________________________________________________________________________ 
 
9.  Různé 
 

 Do 31.10.2023 musí jednotlivé pobočky nahlásit panu Suchému datum konání jejich 
chovatelských akcí pro rok 2024. 

 



 Zpravodaj BK ČR - z důvodu vysokých finančních nákladů na vydávání dvou čísel Zpravodaje v 
kalendářním roce, bude v letošním roce vydáno pouze jedno číslo. 

        Zajistí M. Lukešová - uzávěrka Zpravodaje: 25.11.2023 
 
 CHS Karmapa - Slovensko - odebrání výjimky, kterou udělila ČMKU (bez vědomí BK ČR) 

majiteli výše uvedené CHS.  Na tuto skutečnost byla upozorněna i Slovenská kynologická 
jednota, že chovatel pokračuje v chovu na území ČR a zapisuje štěňata na Slovensku. 

 
 CHS Indiánský Brloh - Slovensko - majitel jedince z této stanice byl upozorněn, že chce-li se 

psem závodit v ČR a jeho trvalé bydliště je v ČR, musí být pes přeregistrován. Na výstavy je 
přeregistrace nutná (pokud není majitel, může skládat zkoušky i se psem z jiné země). 

 
 
Info od pí Jarošové z ČMKU 
Dobrý den, 
v těchto dnech byla podána žádost o vystavení pracovního certifikátu na psa viz příloha. 
Žadatel byl informován, že PP není exportní a tedy není platný pro ČR (na PP je to i uvedeno). I tak 
byl pes přijat na několik výstav BK ČR, což je v rozporu se Zápisním řádem ČMKU, čl. XI, bod 1. V 
PP navíc není uvedený majitel. 
Prosím, informujte pořadatele výstav, že není možné přijímat psy českých majitelů bez vydaného 
exportního PP. 
Pokud by přihlašování probíhalo prostřednictvím dogoffice.cz, byl by již majitel informován o 
neplatnosti PP pro zahraničí. 
  
  
   
8.  Závěr 
 

Předseda ukončil schůzi v 19:15 hodin. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsala : Alena Šefelínová 


